
 
English 5th grade 
Grammar Copy – Present Simple 
 
 
Ο Present Simple (Απλός Ενεστώτας) σχηματίζεται σε όλα τα πρόσωπα με το 
ρήμα στο απαρέμφατο, εκτός από το τρίτο ενικό πρόσωπο στο οποίο 
προσθέτουμε την κατάληξη –s. 
 
I walk.          They walk.          He walks. 
 
 Η άρνηση σχηματίζεται βάζοντας το do not ή does not (στο γ’ ενικό πρόσωπο) 

μπροστά από το ρήμα. 
 

He walks.            He does not walk. 
They walk.          They do not walk. 
 
 Η ερώτηση σχηματίζεται αντιστρέφοντας το βοηθητικό ρήμα do/does με το 

υποκείμενο (όνομα ή αντωνυμία) και μετά βάζουμε το ρήμα. 
 

He walks.         Does he walk?        Yes, he does./No, he doesn’t. 
They walk.       Do they walk?        Yes, they do./No, they don’t. 
 
 
ΠΡΟΣΟΧΗ! 
Στην άρνηση και στην ερώτηση η κατάληξη -s φεύγει από το ρήμα στο γ’ ενικό 
πρόσωπο. 
 
He plays.          He does not play.          Does he play? 
 
 

Affirmative 
Κατάφαση 

Negative   Άρνηση Interrogative 
Ερώτηση Long form Short form 

I walk I do not walk I don’t walk Do I walk? 
You walk You do not walk You don’t walk Do you walk?  
He walks He does not walk He doesn’t walk Does he walk? 
She walks She does not walk She doesn’t walk Does she walk? 

It walks It does not walk It doesn’t walk Does it walk? 
We walk We do not walk We don’t walk Do we walk? 
You walk You do not walk You don’t walk Do you walk? 
They walk They do not walk They don’t walk Do they walk? 

 
 
 
 



 
Χρησιμοποιούμε τον Present Simple 
 
 Για πράξεις που επαναλαμβάνονται τακτικά και για συνήθειες. 
She goes to school by bus.    He visits his friends every Sunday. 
 
 Για γενικές αλήθειες. 
The sun rises in the East. 
 
 Για μόνιμες καταστάσεις. 
He lives in Athens. 
 

Με τον Present Simple χρησιμοποιούμε: 
 
 Επιρρήματα συχνότητας:  
   always, usually, often, sometimes, rarely, never 
 
 Χρονικές εκφράσεις:  

every day/week/year/Friday etc. 
    on Mondays, at the weekend 
    in the afternoons etc. 
    in winter/spring etc. 
    once a day/week etc. 

 
Ορθογραφικές δυσκολίες στο τρίτο ενικό πρόσωπο 
 
 Ρήματα που τελειώνουν σε –ss, -sh, -ch, -x, -o , παίρνουν –es. 
I brush.  He brushes. 
I watch.  She watches. 
 
 Ρήματα που τελειώνουν σε σύμφωνο+y , τρέπουν το –y σε -i και μετά 

παίρνουν –es. 
I cry.   She cries. 
 
 Όταν όμως τελειώνουν σε φωνήεν+y , παίρνουν απλά –s. 
I play.   He plays. 
 

 


